
Referat FAU møte, 7 november 2019. 
 
Til stede:  
Guro Halvorseth Bryne 
Siv Høyland 
Marte Ø. Sørmarken 
Andrine Nesse 
Marte Hagerup Røken 
Nina Brenden 
 
Ny vara på plass for Siv: Therese Lyngdal 
Ny vara på plass for Nina: Hanna Øglend 

 
 

1. Refleksauksjonen 2019, 19.nov. 
 
Vi har fått inn nesten 500 refleks, og vi har rester fra i fjord. 
Vi blei enige om at vi bruken den datoen som passet for vegvesenet, ikkje den vi 
hadde blitt einge om først.  
Oppmøte kl 07.30, står på post til skolen ringer inn.  
Utstyret legges klart av Ruth LInda. 
Alle i FAU tar med seg ein ekstra person slik at vi blir to på kvar post. 
Vi deler ut ein refleks til kvart barn. 
 
Postene: 
Hovudingangen - Rektor 
Nede ved Grønbakken - Marte H. Røken 
Ved Nyland - Beate 
Oppe ved fotballbanen - Guro 
Nede ved Tennishallen - Siv 
Ved sykkelstien fra Trollungane - Andrine 
Ved frisbee banen - Nina 
Marte Ø Sørmarken er ekstra, og går der det blir behov. 
 
Etterpå blir det som er til overs levert tilbake til skolen, slik at det ligg til neste år. 
 
 

2. FAU representant og vara: 
 
Kva gjer vi med dei klassene som ikkje har vara? 
Det er viktig at skolen er tydeleg på korleis systemet rundt det å være FAU 
representant og vara.  
Skolen skal sjå på korleis rutinen er nå og om det bør gjøres endringer. Eit forslag 
var å få det med på innkallingen til første foreldremøtet. 



Vi ønsker og at informasjon om FAU ligg på heimesida til skolen, slik at det er lett for 
foresatte og kontakte oss ved behov.  
 

3. Solidaritetsaksjonen: 
 
Vi i FAU ønsker ikkje at det skal være synleg for andre kor mykje penger ein vel og donere 
bort. Vi meiner at dette ikkje er riktig siden flere av elevene har vert inne og sjekka kven som 
har gitt kva, dette er gjort både saman med lærer og av elever sjølv. 
 
-Skolen skal gi tilbakemelding om dette til SOS barnebyer, då det er deira system. 
 
I denne forbindelsen snakka vi om at 20 november til det ein felles markering for alle barna 
på Rosseland. Det er ang barns rettigheter som har “bursdag” og feirer 30 år. 
 

4. Felles vekeplan for kvart trinn. 
 

Det hadde kommet inn ein sak om kvifor alle klassene på eit trinn har felles vekeplan, kvifor 
den ikkje er individuelt tilpasset kvar klasse. 
Vi fikk ein god forklaring fra skolen, om fellesskapet og samarbeidet på kvart trinn, vi i FAU 
er enige med skolen og ønsker at det forsetter slik som det er nå. 
 

5. Julemarkering. 
 

Det blir julemarkering i kirken i år som forrige år. Det blir alternativt opplegg på skolen for dei 
barna som ikkje skal vera med på dette. 
 

6. Nytt klokkeslett på FAU møtene. 
 

Vi ønsker at møtene begynner kl 19.00 i stedet for 20.00. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Neste møte er 5 desember 2019, kl 19.00. 
 
 

 
 
 


